
4^ Verslag Seniorenraad
3 oktober 2024

Datum: Donderdag, 3 oktober

Aanwezig: Aangestelde leden: ’.AjiCixu /ootuótVL fejt f 'becijbiL

Afwezig: / 0

Verontschuldigd: Guy Verbessem, Any Van Rompaey, Bert Celis, Lida Lemmens, Maria Van 
Regenmortel, Annelies Pieters, Kilde Mallants

Secretaris: Nathalie Gijsels

1. Welkomstwoord en vorige verslag
De voorzitter heet iedereen welkom.
Enkele leden melden dat ze geen uitnodiging ontvangen hadden (per post).
Ter info: wie aangaf dat het oké is om deze te ontvangen per mail, ontvangt deze per mail.
Op woensdag 25/9 zijn deze buitengegaan. Nathalie vraagt om iets te laten weten als deze 
alsnog toekomt, zodat we beter rekening kunnen houden met de verzendtijd in de toekomst.

2. Statuten
We overlopen samen het voorstel van de nieuwe statuten. We voegen dit toe in bijlage en duiden 
met rood aan waar er nog over nagedacht moet worden. Zodat we het hier in een volgende 
vergadering nog over kunnen hebben.

Volgende stappen:
Nathalie neemt dit verder op met de andere adviesraden.
Nathalie toetst ook nog even af of de vernieuwde versie aan het juridisch kader voldoet.

Joost merkt op dat er ook adviesraden zijn die een minder strikt kader hebben waaraan ze 
gebonden zijn zoals bv. Ondernemend Nijlen en het comité van ontwikkelingssamenwerking.

Joost merkt ook op dat we binnen 6 maanden na de verkiezingen een nieuwe raad moeten 
installeren. Dus iedereen moet voor zichzelf eens nadenken of ze nog in de raad wensen te 
blijven voor de nieuwe legislatuur.

3. Seniorenweek
Voor de seniorenweek zijn alle afspraken rond. De affiche wordt nog bezorgd.
De ontspanningsnamiddag is in samenwerking met Okra Nijlen- Centrum binnen hun vertrouwde 
concept ‘ten dans met Sally’.
Opmerking: kan er in de toekomst eens gekeken worden naar andere artiesten. Nu is het altijd 
hetzelfde. Vb. Eddy Smets. Nathalie informeert alvast naar zijn vraagprijs, misschien is het wel 
een idee voor 30 jaar seniorenraad.
Nathalie neemt contact op met ferm Bevel om te informeren naar het gebruik van de zaal omdat 
zij mogelijks vanaf 15u op woensdag de zaal wensen te gebruiken.
Flyers worden nog bezorgd.



Nathalie heeft alvast geïnformeerd naar de Parochiezaal in Bevel voor de ontspanningsnamiddag 
in 2025, daar de zaal snel volzet is en het volgend jaar de beurt is aan Bevel.

4. Activiteit najaar
Donderdag na de seniorenweek bieden we nog een extra activiteit aan voor Nijlense senioren. 
NI. Bowling, kost 5,00 euro per deelnemer incl. huur schoenen. We hebben de banen een uur ter 
beschikking. Als de banen volzet zijn kan er 1 spel gespeeld worden op die tijd.
Inschrijven en betalen vooraf is verplicht. Er is plaats voor 28 senioren, maar eventueel kan er 
nog een baan bij gevraagd worden.

5. Uitstap 2025
Nathalie gaat dit jaar nog eens proberen om zelf iets samen te stellen. We vonden al een 
boottocht die kan gedaan worden in Mol. Boottochten zijn altijd heel geliefd bij ons publiek. Mol is 
qua afstand ook niet te lang op de bus.
Het is niet evident om een goed aanbod te vinden om hiermee te combineren.
De koffiebranderij in Geel is te klein om de hele groep te ontvangen. Misschien is dit wel een leuk 
idee voor de verenigingen?
Het kasteel De Merode is ook interessant, maar heeft veel trappen.
Suggestie Pakawipark: 21,00 euro (groepstarief) is al vrij duur, maar Nathalie kan het wel 
bekijken.
Suggestie Pot van keizer Karei om iets te eten.
De uitstap gaat steeds door in de 3e volle week van april tenzij deze in de Paasvakantie valt, dan 
schuift de uitstap op naar achter.

6. 80+
Op het dagelijks bestuur kwam ter sprake dat we voor de groep senioren die boven een leeftijd 
van 75/80 jaar zit toch meer inspanningen zouden moeten kunnen doen om hen te bereiken en 
info te verschaffen en tegelijkertijd signalen op te pikken van mensen die echt wel hulp kunnen 
gebruiken. Vb. hiervan is de belactie in de coronaperiode.
Momenteel zijn er 2 ideeën, maar nieuwe ideeën zijn altijd welkom.

Huisbezoeken bij iedereen die 80 wordt. Hiervoor dient een werking opgestart worden 
met vrijwilligers die ook senior zijn EN 80+ moeten op voorhand gecontacteerd worden 
zodat ze de kans hebben om het bezoek vooraf te weigeren.
Een jaarlijks seniorenfeest voor 75+ (omdat op veelvouden van 25 er mogelijks budget is 
dat we hiervoor kunnen aanwenden). Een 75+ kan bv. momenteel op eigen initiatief een 
receptie organiseren en hiervoor beroep doen op financiële ondersteuning en gebruik van 
het gemeentehuis. Er werd nu de vraag gesteld of een dergelijk feest ook kan/mag 
uitgaan van de seniorenraad en dat zij dan deze ondersteuning aanwenden.

Op de volgende vergadering gaan we hier nog verder op in, zodat iedereen nu de tijd heeft om 
het nog even te laten bezinken.

- Gaan we hierrond actie ondernemen? Zo ja, dan is het wel ook het moment om hierover 
te vragen of hierrond iets opgenomen kan worden in de meerjarenplanning.

- Welke actie heeft onze voorkeur? Er ging nu een lichte voorkeur naar het seniorenfeest 
omdat dit qua organisatie iets eenvoudiger is en er meer gezelligheid en kans tot 
ontmoeting is. Nadeel is dat niet iedereen even mobiel is en dat sommige mensen niet 
zullen komen. Opmerking hierbij is dat ook bij de huisbezoeken mensen zullen weigeren 
om iemand te ontvangen.
Andere ideeën zijn uiteraard ook nog steeds welkom.

7. 30 jaar seniorenraad
Op basis van de vorige vergadering stelt het dagelijks bestuur voor om een soort van receptie 
te doen voor de 30-jarige verjaardag.
Het voorstel is om 2 gratis drankjes te voorzien per persoon (bonnetjes) en een hapje te 
voorzien bv. frietjes zoals met Nijlen borrelt en een groepje dat voor muziek zorgt. Opgelet: 
tafels niet voor de luidsprekers zetten.



We voorzien geen leeftijdslimiet of extra controle. Door een namiddag op een weekdag te 
kiezen (= school- en werkuren) zullen er automatisch vooral senioren op af komen.

Als locatie zal het feest doorgaan in Gemeenschapscentrum ’t Dorp om de kosten van de 
huur voor een zaal al te kunnen beperken. Nadeel = parking. Dit kunnen we wel vooraf mee 
opnemen in de communicatie.

Op 26 juni bestaat de seniorenraad 30 jaar (goedkeuring gemeenteraad).
De eerste vergadering was op 2 december 2014. Het is niet vreemd dat hier een verschil zit. 
Wellicht kwam er vooraf al een groep samen om de opstart en de goedkeuring voor te 
bereiden.

8. Varia
Parkeerplaatsen Zwanenstraat worden als hinderlijk ervaren. Ook parkeren in deze 
plaatsen is zeer moeilijk. ‘Vooruit parkeren’ gaat niet.

- Wandelweg Elsendonkstraat slechts 1 stuk vernieuwd, waarom het andere stuk niet?
- Schooldijk geen licht. Taak van Fluvius, inwoners kunnen melden via: 

 of 078 35 35 34.
https://www.fluvius.be/nl/storinqen-en-werken/storinq-straatverlichtinq7app- 
refresh= 1728997016785
Laarstraat: Parkeren om boodschappen uit te laden kan op zaterdag niet.

- Albert Heijn mag je niet parkeren op voetpad, maar ze doen het wel.
- Joost stelt voor om voor bovenstaande zaken een vaste werkgroep of iets dergelijks op te 

starten waar zo’n zaken verzameld kunnen worden.
- Zitbanken: aan het zwembad is er een bank met een half rotte plank die ernaast ligt. 

Verder wordt er afgevraagd wat er verder nog gebeurt met het advies dat destijds 
gegeven werd, want daar was ook een werkgroep rond samengesteld.
Nathalie informeert nog eens naar de stand van zaken i.v.m. zitbanken.

7. DATA SENIORENRAAD 2024
De volgende vergadering gaat door op 5/12 om 9.30u in de Raadzaal.
De volgende vergadering van het dagelijks bestuur gaat door op 14/11 om 9.30u in vergaderzaal 
‘Tekenaar'.

De secretaris,

Nathalie Gijsels

De voorzitter,

Willy Lavrijsen
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